
 
Hägersten-Liljeholmens pensionärsråd Protokoll nr 10/2019

2019-11-20

Protokoll 10/2019

fört vid Hägersten-Liljeholmens pensionärsråds sammanträde 
onsdagen den 20 november 2019 kl. 14:00-15:30, Möteslokal 
Appen, Telefonvägen 30, plan 8

Ledamöter Agneta Sköldstedt Ordförande
Gunnar Carlsson 1:e vice ordförande
Marianne Sundberg
Lola Carlsson
Birgitta Airas
Lars-Erik Karlsson
Peter Norrbohm
Hans-Åke Lundgren
Marja Kammouna Avdelningschef
Daniela Eriksson Sekreterare

Justerare Agneta Sköldstedt, Peter Norrbohm

Datum för justering 2019-11-22

Paragraf §§1-9

Sekreterare Daniela Eriksson

Sida 1 (10)



Hägersten-Liljeholmens pensionärsråd Protokoll nr 10/2019

2019-11-20

§ 1
Sammanträdets öppnande och godkännande av 
dagordningen 
 
Ordföranden öppnade mötet och önskade lägga till en punkt - 
"Ärenden under beredning". Den punkten ska även i förtsättningen 
finnas med på dagordningen. Rådet önskade att i ett tidigare skede 
få kännedom om ärenden som ska beslutas i nämnden för att kunna 
lämna synpunkter.
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§ 2
Val av justerare 
 
Rådet utsåg Agneta Sköldstedt och Peter Norrbohm att justera 
dagens protokoll.
 
Protokollet kommer att justeras med digital signering senast 
fredagen den 22 november.
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§ 3
"Äldrevänlig stad" 
 
Lars Sonde från Äldrecentrum informerade om Äldrevänlig stad.
Lars Sonde tipsade om en tidning "Aldre i centrum" och lovade att 
hjälpa till med beställning av abonnemang. Han behöver 
leveransadresser till de som önskar beställa och nås på:
Telefon 08-690 68 55
lars.sonde@aldrecentrum.se
Sveavägen 155
113 46 Stockholm
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§ 4
Aktuell information från förvaltningen 
 
Marja Kammouna, avdelningschef äldreomsorg, informerade rådet 
om aktuella frågor bl.a. om sammanslagningen av Hägersten-
Liljeholmens stadsdelsförvaltning och Älvsjö stadsdelsförvaltning.
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§ 5
Ärenden till stadsdelsnämnden 
 
Pensionärsrådet tog del av ärendena till stadsdelsnämnden och lade 
dem till handlingarna.
Frågan i ärendet om Digifysiskt vårdval är alltför komplicerad för 
rådet att behandla och rådet utgår från att riksorganisationerna 
besvarar remissen. För övrigt fanns det ingenting att tillägga.
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§ 6
Aktuella och kvarstående frågor 
 

1. Matpolicy och matlyftet: kontinuerlig uppföljning.
 

2. Språklyftet: Rådet kommenterade att det är en viktig fråga 
och vill ha fortsatt information. Rådet önskar information 
om Kommunal har kännedom om fackföreningens rapport 
om språkkompetensen inom äldreomsorgen.
 

3. Klocka till Liljeholmstorget: Marianne Sundberg skickar 
skrivelse till trafikkontoret.
 

4. Studiebesök på LaCasa och Åsengården planeras till år 
2020.
 

5. Bjuda in rådet och cheferna till ett möte om 
volontärverksamhet: Mötet ägde rum den 11 september. 
Förvaltningen lovade att skriva en annons och rådet undrar 
när annonsen kommer ut.
 

6. Rapportering av lex Sarah och lex Maria är en stående punkt 
på dagordningen. Ingenting att anmäla denna gång.
 

7. Bjuda in KPR:s boendegrupp - besök planeras år 2020.
 

8. Bjuda in den kommunala hemtjänsten. Daniela 
Eriksson informerade om att nämnden kommer att ha besök 
av kommunala hemtjänsten på sitt sammanträdet 28 
november och att alla i rådet är välkomna.
 

9. Bjuda in privata hemtjänstutförare: Rådet vill först ta del av 
ramavtalet och sedan träffa någon upphandlingsansvarig på 
äldreförvaltningen. Därefter vill rådet bjuda in privata 
hemtjänstutförare.
 

10. Uppmärksamma/ta upp den tidigare skrivelsen om att hyra 
ut tom tomma servicehuslägenheter till studenter: Frågan 
kvarstår.
 

11. iPadutbildning - Daniela Eriksson bokar en tid inom kort.
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§ 7
Anmälan av protokoll 
 
Rådet har tagit del av följande:
 

 Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 16 oktober
 Protokoll från sammanrädet med rådet för 

funktionshinderfrågor 17 oktober
 Protokoll från Stadsdelsnämnden 24 oktober
 Protokoll fört vid Kommunstyrelsens pensionärsråd 

(KPR) 15 oktober
 

Rådet lade protokollen till handlingarna samt noterade till 
protokollet att rådet ger sitt stöd till yttrandena enligt punkt 6a och 
6f i protokoll fört vid Kommunstyrelsens pensionärsråd (KPR) den 
15 oktober 2019.
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§ 8
Övriga frågor 
 
Lola Carlsson tog upp frågan om frivillig väntjänst och föreslog att 
bjuda in Helena Malmqvist som kunde komma och informera on 
ledsagarservice, socialservice och volontärverksamhet. Rådet tyckte 
att det var bra.
 
Peter Norrbohm tyckte att det finns ett behov av inventering av 
parkvägarna därför att det på vissa ställen är så brant att en ledstång 
behövs. Marja Kammouna tar upp frågan med 
förvaltningsledningen.
 
Agneta Sköldstedt tog upp frågan om städningen av våra offentliga 
lokaler. Rådet kommer att lämna en skrivelse.
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§ 9
Nästa sammanträde 
 
Nästa sammanträde med pensionärsrådet äger rum onsdag den 11 
december i Besöksrum 1.
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